



**Judo Canada**

4141, avenue Pierre-De Coubertin  
Montréal, QC H1V 3N7  
Tél: 514-255-JUDO (5836) / Fax: 877-893-5836



Montreal December 5, 2021

To: Provincial/territorial association Presidents and provincial grading committee Chairs

Object: grading points for the Steveston 2021 tournament

The NGC will exceptionally recognize points that were made at the Steveston 2021 tournament in the U-18 division as competitive stream points. This age division was included this year by Judo Canada's high performance committee as a qualifier tournament for the Elite nationals. Points can also be claimed in the other age divisions under technical stream.

Montréal 5 décembre 2021

Aux: Présidents d'association provincial/territorial et aux Présidents du comité des grades provinciaux

Objet : Points de grade pour le tournoi 2021 de Steveston

Le CNG reconnaîtra exceptionnellement les points qui ont été obtenus lors du tournoi de Steveston 2021 dans la division U-18 en tant que points de la voie compétition. Cette division d'âge a été incluse, cette année, par le comité de la haute performance de Judo Canada en tant que tournoi de qualification pour les championnats nationaux Élite. Les points peuvent également être réclamés dans les autres catégories d'âge sous le volet technique.

Daniel De Angelis  
Chair National grading committee  
Président du comité national des grades

Les programmes de Judo Canada sont financés en partie par le gouvernement du Canada.

[www.judocanada.org](http://www.judocanada.org)

The programs of Judo Canada are funded in part by the Government of Canada.

[www.judonationals.org](http://www.judonationals.org)

